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Abstract (en)
The subject of the invention is a process and an installation for producing snow in a closed circuit. This process consists in blowing air, using a
turbine (4), into a tunnel including an element (5) for cooling the air, an element (6) for relative reheating of the air, one or more snow cannons (7a,
7b) and a chamber (2) for depositing the snow. This method and the corresponding installation can be used for testing the behaviour of materials in
a snowy atmosphere. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un procédé et une installation de production de neige dans un circuit fermé. Ce procédé consiste à souffler de l'air à l'aide
d'une turbine (4) dans un tunnel comportant un organe de refroidissement de l'air (5), un organe de réchauffage relatif de l'air (6), un ou plusieurs
canons à neige (7a, 7b) et une chambre de dépôt de la neige (2). Ce procédé et l'installation correspondante peuvent être utilisés pour tester le
comportement de matériaux en atmosphère neigeuse. <IMAGE>
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